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One copy per staff 10 February 1967 
member in the 
professional category 

Office Circular No. 170 

"JOURNAL OP WORLD TRADE LAW" 

The first issue of a new United Kingdom periodical, Journal of World 
Trade Law, has recently been published (January-February 1967). The contents 
of the first issue, together with contacts we have had with the editor, suggest 
that this Journal will be of interest to a number of officers of this 
secretariat. A specimen copy of the first issue is available for examination 
in the library (and not to be taken away). Officers wishing to be placed on 
the circulation list should give their names to Mrs. Watson in the library. 

Un exemplaire par 
membre du personnel 
de la catégorie des 
administrateurs 

Circulaire intérieure n° 170 

"JOURNAL OF WORLD TRADE LAW" 

Le premier numéro (janvier-février 1967) d'un nouveau périodique 
britannique le Journal of World JTrade Law vient de paraître. Ses articles 
et les contacts que nous avons eus avec son directeur donnent à penser que 
cette publication intéressera un certain nombre de membres du secrétariat. 
Un exemplaire du premier numéro peut être consulté à la bibliothèque (il ne 
doit pas en sortir). Les membres du personnel qui désireraient que leur nom 
figure sur la fiche de circulation du Journal of World Trade Law sont priés 
d'en informer Mme Watson, à la bibliothèque. 


